
Pan Włodzimierz Szypcio: „Chciałbym zapytać o możliwość przebudowy drogi 

nr 670 na odcinku od Osowca do drogi krajowej Nr 8 , korzystając z Programu 

Współpracy Transgranicznej Polska-Białoruś. Część tzw. szlaku carskiego była 

już wyremontowana właśnie z tego programu.” 

Pan Włodzimierz Szypcio: „Czy przewidziane są jakieś środki na utrzymanie 

szlaków rowerowych biegnących w pasie dróg wojewódzkich?”  

 

 


